

新政策：擴大寶石經理獎金資格至包括 25 箱積分經理線

現在永恆公司提供兩種方法，讓大家符合資格贏取寶石經理獎金！

自 2015 年 1 月 1 日起，我們增添第二個選擇－您可擁有 9、17 或 25 名不同的活躍認可經理線（任何代數），各自在之前月份培養取得 25 箱積分總業績的經理，以符合資格贏取獎勵。當然您可繼續在當月培養 9、17 或 25 名活躍第一代認可經理，但千萬不能在同一計算日期內將兩種方法混合使用。詳情請參《閱營運方針》。電腦系統將自動計算得獎資格。

以下為上述新政策的具體資料。

9 寶石獎金

9.01 (a) 凡在合資格贏取寶石獎金之國家已贏取領導獎金的寶石經理，於當月擁有指定數目的活躍第一代認可保薦經理，或於之前月份擁有指定數目的不同保薦下線所培養取得 25 箱積分或以上總業績的經理，將可依據第一代、第二代、第三代下線經理在原居住國產生的個人和非經理線箱積分總額的零售業績，在該月及該國家獲得寶石獎金。獎金的比例標準如下：

- 1) 9 名活躍第一代認可保薦經理；或 9 名不同的保薦下線，各自培養取得 25 箱積分或以上總業績的經理 = 1%
- 2) 17 名活躍第一代認可保薦經理；或 17 名不同的保薦下線，各自培養取得 25 箱積分或以上總業績的經理 = 2%
- 3) 25 名活躍第一代認可保薦經理；或 25 名不同的保薦下線，各自培養取得 25 箱積分或以上總業績的經理 = 3%

(b) 如果合資格經理在海外國家擁有一位第一代合資格贏取該海外國家的寶石獎金之認可保薦經理，那麼該合資格經理可以將這位海外的合資格保薦經理計算入其寶石獎金的資格內。當海外經理合資格成為保薦經理後，其上線可在該海外經理豁免在原居住國保持活躍的月份，將這位海外經理的業績作為計算寶石獎金資格之用。

(c) 寶石獎金是由各國按照該國經理在原居住國產生的個人和非經理線箱積分總額的零售業績計算而發放。因此，如要在任何國家贏取寶石獎金，合資格經理必須於該國符合資格贏取寶石獎金的月份，擁有指定數目的活躍第一代認可保薦經理，或擁有指定數目的下線所培養取得 25 箱積分或以上總業績的經理。

備註：本譯文依據美國英文版原文，如果中文譯文有失誤偏差，皆以美國英文版中各項條文為依據。任何對本譯文之追溯將一律視為無效。

New Policy: Gem Manager Bonus Qualification Expanded to Include 25cc Manager Lines

Now there are two ways to qualify for Gem Manager Bonus!

After January 1, 2015, we are adding a second option whereby you can qualify by having 9, 17, or 25 separate Downline Manager legs (any generation) that each has a Manager who does a total of 25 group cases during the previous month. Of course, you can continue to qualify with 9, 17, or 25 Active 1st Generation Recognized Managers during the current month, but it is not possible to mix the two options during the same qualifying period. Please refer to the Company Policies for details. The system will automatically check which you qualify for.

Below is the new Policy wording that is referenced above.

9 Gem Bonus

9.01 (a) A Leadership Bonus Qualified Gem Manager who, in the Country of Qualification, has the required number of Active 1st Generation Sponsored Managers during the current month, or the required number of separate sponsored downlines with a Manager who has 25 or more Total Case Credits during the previous month, will receive a Gem Bonus based on the total SRP of his or her 1st, 2nd, and 3rd Generation Managers' Personal and Non-Manager Accredited Domestic Sales accrued in that country during that month, as per the following schedule:

- 1) 9 Active 1st Generation Sponsored Managers, or 9 separate sponsored downlines, each with a Manager who has 25 or more Total Case Credits = 1%
- 2) 17 Active 1st Generation Sponsored Managers, or 17 separate sponsored downlines, each with a Manager who has 25 or more Total Case Credits = 2%
- 3) 25 Active 1st Generation Sponsored Managers, or 25 separate sponsored downlines, each with a Manager who has 25 or more Total Case Credits = 3%

(b) A Manager may count a foreign 1st Generation Manager toward his or her Gem Bonus qualification provided that the foreign Manager has qualified as a Sponsored Manager in the country in which the Manager is qualifying for Gem Bonus. After the foreign Manager qualifies as a Sponsored Manager, he or she will be counted by their Upline toward the Gem Bonus qualification during those months that the foreign Manager has an Activity waiver from his or her Home Country.

(c) Gem Bonus is paid by each country based on the SRP of the Domestic Personal and Non-Manager Accredited Sales activity of Managers in that country. To qualify for a Gem Bonus from any country, a Manager must have the required number of Active 1st Generation Sponsored Managers, or 25cc Manager downlines, in that country for the month in which he or she is qualifying for Gem Bonus.

2015/1/9